
---------- Videresendte meddelelser ----------
Fra: Ove Kjær Kristensen <ovekjkristensen@gmail.com>
Dato: 12. okt. 2012 11.10
Emne: Bæredygtig energi.
Til: kebmin@kemin.dk

Hej
Klima- energi og bygningsminister
Martin Lidegaard.

Jeg efterlyser svar på hvorvidt ministeren på længere sigt vil arbejde på at fremme anvendelse og 
udvikling af bæredygtig energi, i et økonomisk kredsløb, uafhængig af statskassen?
Mit spørgsmål skal forstås således ,at når den danske befolkning i større grad har indført bæredygtig 
energi, skal vi ikke stå i det problem, at så mangler statskassen afgifter til at betale den almindelige 
velfærd.?
Hvorledes vil ministeren arbejde på ,at energiafgifterne der i større og mindre grad påføres 
bæredygtig energi, kan hvile i et lukket system uafhængig af velfærden, således at evt. indførelse af 
nye adfærds afgifter alene går til at støtte udvikling og indførelse af mere bæredygtig energi?
Folketingets energi og miljø udvalg har fået kopi af denne henvendelse til orientering.
Denne mail må derfor gerne offentliggøres.
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